الرئيس التنفيذي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date: 23 March 2020

28 Ragab 1441 Ref: 10 / 10 / 150 / 2020

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Supplementary Disclosure

Announcement (2) for AUB-Bahrain' Shareholders

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' orientation in adhering to CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

Further to the previous disclosure pertaining to (KFH Announcement for AUB-Bahrain' Shareholders) dated 18 March 2020, regarding the revised timetable of Acceptance Forms in relation to the KFH's acquisition offer to acquire 100% of the issued share capital of Ahli United Bank B.S.C ("Offer"), as a consequence to instructions of the official authorities in the State of Kuwait regarding the cessation of work up to Sunday 12 April 2020, KFH announces the following to AUB-Bahrain' Shareholders:

- The Offer process in respect of receipt of Acceptance Forms in the State of Kuwait and the Kingdom of Bahrain will be postponed until the normal resumption of work in the State of Kuwait.
- The amended timetable for the commencement of the receipt of Acceptance Forms as well as implementing the acquisition Offer as disclosed within the Acquisition Offer Document will be announced in due course.
- KFH has officially requested an exemption from the Central Bank of Bahrain in relation to postponement of the offer process, as mentioned above, given the exceptional circumstances.
- KFH will announce in a timely manner for any development(s) related to the above subject.

Attached is Appendix (13) 'Supplementary Disclosure Form' for your reference. A copy of the same has been submitted to CMA.

Best Regards,

Mazin S Al Nahedh



بيت التمويل الكويتي Kuwait Financo House



التاريخ: 23 مارس 2020 م الموافق: 28 رجب 1441 هـ الإشارة: 10 / 10 / 150 / 2020

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: إفصاح مكمل إعلان (2) لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكوبتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلى:

استكمالاً للإفصاح السابق الخاص بـ (إعلان بيتك لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين) بتاريخ 18 مارس 2020، بشأن الجدول الزمني المعدل لتلقي إستمارات القبول الخاصة بعرض الإستحواذ المقدم من بيتك للإستحواذ على 100% من الأسهم الصادرة والمدفوعة للبنك الأهلي المتحد ("العرض")، وترتيبا على تعليمات الجهات الرسمية بدولة الكويت بتعطيل الأعمال حتى يوم الأحد الموافق 12 ابريل 2020، يعلن بيتك عما يلي لمساهمي البنك الأهلي المتحدد - البحرين:

- سيتم تأجيل إجراءات العرض وبالأخص تلقي استمارات القبول
 في دولة الكويت ومملكة البحرين إلى حين استئناف العمل في
 دولة الكويت.
- سوف يتم الاعلان عن الجدول الزمني المعدل لبدء تلقي استمارات القبول ولتنفيذ عرض الاستحواذ المعلن عنه في مستند العرض في وقت لاحق.
- تقدم بيتك بطلب رسمي من مصرف البحرين المركزي بإعفاء فيما يتعلق بتأجيل إجراءات العرض، كما سبق ذكره، نظراً للظروف الإستثنائية.

سيقوم بيتك بالإقصاح في حينه بخصوص أية تطورات تتعلق بهذا الموضوع.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (13)، هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

> وتفضلوا بقبول فائق الإحترام. مازن سعد الناهض



23 March 2020

Kuwait Finance House (KFH)

Appendix (13)
Supplementary Disclosure Form

Announcement (2) for AUB-Bahrain' Shareholders

23 مارس 2020

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

ملحق رقم (13) نموذج الإفصاح المكمل

إعلان (2) لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين

Supplementary Disclosure

الإفصاح المكمل

Supplementary Disclosure		الإقصاح المحمل	
Date	Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
23 March 2020	Kuwait Finance House (KFH)	بيت التمويل الكويتي "بيتك"	23 مارس 2020
Disclosure Title		عنوان الإفصاح	
Announcement (2) for AUB-Bahrain' Shareholders		إعلان (2) لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين	
Date of Previous Disclosure		تاريخ الإفصاح السابق	
18 March 2020 Announcement for AUB-Bahrain' Shareholders		18 مارس 2020 إعلان لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين	
Material Information		المعلومة الجوهرية	
Further to the previous disclosure pertaining to (KFH Announcement for AUB-Bahrain' Shareholders) dated 18 March 2020, regarding the revised timetable of Acceptance Forms in relation to the KFH's acquisition offer to acquire 100% of the issued share capital of Ahli United Bank B.S.C ("Offer"), as a consequence to instructions of the official authorities in the State of Kuwait regarding the cessation of work up to Sunday 12 April 2020, KFH announces the following to AUB-Bahrain' Shareholders: The Offer process in respect of receipt of Acceptance Forms in the State of Kuwait and the Kingdom of Bahrain will be postponed until the normal resumption of work in the State of Kuwait. The amended timetable for the commencement of the receipt of Acceptance Forms as well as implementing the acquisition Offer as disclosed within the Acquisition Offer Document will be announced in due course. KFH has officially requested an exemption from the Central Bank of Bahrain in relation to postponement of the offer process, as mentioned above, given the exceptional circumstances. KFH will announce in a timely manner for any development(s) related to the above subject. Effect of the Material Information on the Company's Financial Position		استكمالاً للإفصاح السابق الخاص بـ (إعلان بيتك لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين) بتاريخ 18 مارس 2020. بشأن الجدول الزمني المعدل لتلقي إستمارات القبول الخاصة بعرض الإستحواذ المقدم من بيتك للإستحواذ على 100% من الأسهم الصادرة والمدفوعة للبنك الأهلي المتحد ("العرض"). وترتبيا على تعليمات الجهات الرسمية بدولة الكويت يتعطيل الأعمال حتى يوم الأحد الموافق 12 ابريل 2020. يعلن بيتك عما يلي لمساهمي البنك الأهلي المتحد - البحرين: • سيتم تأجيل إجراءات العرض وبالأخص تلقي استمارات القبول في دولة الكويت ومملكة البحرين إلى حين استئناف العمل في دولة الكويت. • سوف يتم الإعلان عن الجدول الزمني المعدل لبدء تلقي استمارات القبول ولتنفيذ عرض الإستحواذ المعلن عنه في مستند العرض في وقت لاحق. • تقدم بيتك بطلب رسمي من مصرف البحرين المركزي بإعفاء فيما يتعلق بتأجيل إجراءات العرض، كما سبق ذكره، نظراً للظروف الإستثنائية. • سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه بخصوص أية تطورات تتعلق بهذا الموضوع.	
Currently, there is no effect on KFH's Financial Position.		لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.	

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر. ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها وليا انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على الله المسركة بعينها.

بيت التعويل الكوبتي Kuwait Finance House

